
Warszawa, 8 stycznia 2024 r.  

 

 

Protokół drugiego 

posiedzenia Senackiego Zespołu ds. Rozwoju Województwa Śląskiego 

 

W dniu 8 stycznia 2024 r. na lotnisku Katowice Airport w Pyrzowicach odbyło 

się drugie posiedzenie Senackiego Zespołu ds. Rozwoju Województwa Śląskiego. 

Ustalono, że członkowie Zespołu będą się spotykać zarówno w Senacie RP jak i na 

terenie województwa śląskiego.  

W posiedzeniu wzięli udział senatorowie:  

1. Halina Bieda,  

2. Andrzej Dziuba,  

3. Zygmunt Frankiewicz,  

4. Maciej Kopiec,  

5. Piotr Masłowski,  

6. Gabriela Morawska-Stanecka, 

7. Joanna Sekuła  

Ponadto podczas spotkania wypowiadali się przedstawiciele zarządu lotniska    

Katowice Airport w Pyrzowicach. 

Podjęto temat funkcjonowania i roli pyrzowickiego lotniska, zarówno w 

regionie, w kraju, jak i na świecie. Prezes Zarządu Górnośląskiego Towarzystwa 

Lotniczego SA Artur Tomasik omówił pozycję rynkową katowickiego lotniska, jego 

wyniki finansowe oraz założenia programu inwestycyjnego na lata 2024 – 2028. 

„Port jest jednym z najważniejszych aktywów województwa śląskiego, ma duży 

wpływ na funkcjonowanie regionu, zapewnia jego skomunikowanie ze światem, 

ułatwia szybki transport ładunków, umożliwia tworzenie synergii pomiędzy nauką  a 

branżą lotniczą. W tym roku rozpocznie się realizacja dużego programu 

inwestycyjnego, który będzie realizowany do 2028 roku. To duży i ważny projekt nie 

tylko dla rozwoju katowickiego lotniska, ale także całego województwa śląskiego” – 

podsumował swoją prezentację prezes Zarządu GTL SA. 

Na zakończenie posiedzenia przewodnicząca Senackiego Zespołu ds. Rozwoju 

Województwa Śląskiego Halina Bieda, w imieniu własnym oraz pozostałych 



senatorów wyraziła ogromne zadowolenie z faktu, że spotkanie odbyło się na lotnisku 

Katowice Airport w Pyrzowicach.   

Pani Senator podkreśliła znaczenie portu dla rozwoju województwa śląskiego. 

Zaznaczyła jak ważne są udane inwestycje, wzrost liczby pasażerów, kolejne 

otwierane kierunki lotów oraz wszystkie działania, które przyczyniają się do rozwoju 

województwa. Zapewniła, że działania te będą wspierać i promować senatorowie 

będący członkami Zespołu. 

 

  


